

အတွဲ 4

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း သို့ မင်္ဂလာပါ။

အချိန်က ကုန်လွန်မြန်လွန်းလှပါသည်။ ကျောင်းများပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ရန်မှာလည်း နီးကပ်လာပါပြီ။ ဝန်ထမ်းများ၊ မိဘ ခေါင်းဆောင်များ နှင့် မိသားစုများတစ်ဦးစီနှင့် ရင်းနှီးသိကျွမ်းခဲ့ပြီး ယခု အိမ်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ခေါ်ဆိုသည့် လှပသော ဤခရိုင်နှင့် ကျွန်ုပ် နေကျင့်ရလာခဲ့သည်။

DeKalb ကောင်တီတစ်ဝှမ်း လည်ပတ်ခြင်းဖြင့် အလုပ်များသည့် ရက်သတ္တပတ်ဖြစ်ခဲ့ပြီး မတူကွဲပြားမှုများအားဖြင့် ကျွန်ုပ်အား စိတ်ဓါတ်တက်ကြွစေပါသည်။ ဒေသ II တစ်လျှောက်လုံး၌ ကျွန်ုပ်နှင့်အတူ ခရီးသွားပြီး ကောင်းမွန်စွာ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သော ဒေသဆိုင်ရာ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး Trenton Arnold အား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ယခုအပတ်ထဲတွင် Druid Hills အထက်တန်းကျောင်း၊ Fernbank မူလတန်းကျောင်း၊ Smoke Rise မူလတန်းကျောင်း၊ Idlewood မူလတန်းကျောင်း နှင့် Midvale မူလတန်းကျောင်း များသို့ ကျွန်ုပ် သွားရောက်လည်ပတ်ခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိသားစုများ နှင့် ကျောင်းသားများအတွက် တာဝန်ထမ်းဆောင်ပေးသော နိုင်ငံတကာ ကြိုဆိုရေး စင်တာ (International Welcome Center) နှင့် Family Impact Hub သို့လည်း သွားရောက်လည်ပတ်ခွင့်ရရှိခဲ့ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ ကွင်းဆင်းလည်ပတ်မှုများ၌ ကျွန်ုပ်တို့သိရှိထားသည့်အရာမှာ အတည်ပြုပြီး ဖြစ်ပါသည်။ DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်းသည် အလွန် ထူးခြားပါသည်။ ကျောင်းတိုင်းတွင် ကိုယ်ပိုင် ထူးခြားသော အရည်အသွေး၊ ယဉ်ကျေးမှု၊ ဟန်ပန် နှင့် တာဝန်ချထားခြင်းများ ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ မိသားစုများ နှင့် ဝန်ထမ်းများတို့အား ပို၍တွေ့ဆုံနိုင်မည့် တစ်နေ့ကို ကျွန်ုပ် တောင့်မြော်နေပါသည်။

ဩဂုတ်လ 17 ရက် နေ့ကြီးသို့ ကျွန်ုပ်တို့ ရောက်ရှိလာသည့်အလျောက် ၁၀တွင် ကွဲပြားခြားနား ပါသော်လည်း ပညာရေးသည် ပိုမိုကြီးမားသော ကမ္ဘာကြီးအတွက် အောင်မြင်မှုလမ်းစာ တစ်ခု ဖြစ်နေဆဲဖြစ်ကြောင်း စိတ်ထဲတွင် မှတ်ထားစေလိုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ လေ့လာသင်ယူရန်၊ အောင်မြင်ထမြောက်စေရန်၊ မျှော်မှန်းရန်၊ ကြီးထွားတိုးပွားရန် နှင့် စီမံကိန်းများ ပြုလုပ်ရန် အခွင့်အလမ်းများ ရှိပါသေးသည်။ 2020 ကျောင်းသို့ ပြန်တက်ရောက်ခြင်း ကို အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် သင်တို့ ဆင်နွှဲပြီး စိတ်လှုပ်ရှား ဖွယ်ကောင်းသောနှစ်အတွက် ပြင်ဆင်ကြပါလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပါသည်။ အကြောင်းမှာ ၎င်းသည် စံသတ်မှတ်ချက်မဟုတ်ပါသော်လည်း အတူတကွဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ယုံကြည်မှု နှင့် အောင်မြင်ထမြောက် နိုင်သောကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။ အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် လေ့လာသင်ယူခြင်းအကြောင်းနှင့် ပတ်သက်ပြီး ကျွန်ုပ် စိတ်အားထက်သန်နေဆဲဖြစ်ပါသည်။ ဆရာများသည် မိမိတို့၏ ကျောင်းသားများအတွက် အခွင့်အလမ်းများနှင့် ထိတွေ့ချိတ်ဆက်မှုများအား ဖွံ့ဖြိုးလုပ်ဆောင်နေသည်ကို ကျွန်ုပ်တို့ သိပါသည်။

လူ့အရင်းအမြစ်ဆိုင်ရာ ကြားဖြတ် အကြီးအကဲအဖြစ် နှင့် ဤခရိုင်အတွက် ရဲရင့်ခြင်း နှင့် အပြုံးများဖြင့် - နှစ်ကြိမ် - တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည့် အလုပ်သမားအား အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ သူမအား ကျွန်ုပ် အတော်ကြာ မသိခဲ့ရပါသော်လည်း သူမအား သတိရမည်မှာ သေချာပါသည်။ Mrs. Linda Woodard ၊ သင်၏ ဝန်ဆောင်ပေးမှုအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ နောက်လမည့် သင်၏ ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုများအတွက် အကောင်းဆုံးဖြစ်ပါစေဟု ကျွန်ုပ်တို့ ဆန္ဒပြုလိုက်ပါသည်။

နောက်ဆုံးအနေဖြင့် ကျောင်းစာသင်နှစ်သစ်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်နေသည့်အလျောက် DeKalb မိသားစုများ လာမည့် ဩဂုတ်လ 10-13 ရက်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ လူမှုရေးမီဒီယာ (Facebook ၊ Twitter နှင့် Instagram) တွင် သင်တို့ ပါဝင်ပါလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပါသည်။ ပျော်စရာကောင်းသော ဓါတ်ပုံများ အချို့ကို ရွေးထုတ်ထားပြီး ကြီးစွာသော အမှတ်တရလေးများ နှင့် အချက်အလက်များ ဝေမျှရန် အသင့် ရှိနေပါ။

ပြီးခဲ့သည့် သုံးပတ်က သင်တို့၏ တုံ့ပြန်ဖြေကြားအကြံပြုချက်များအတွက် ထပ်မံ ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ Family Impact Hub မှ အထူး မီးမောင်းထိုးပြထားချက်များကို လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ။

သင်၏ #1 အားပေးသူ

Cheryl Watson-Harris၊ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး